'INOVEST.

Ref: IN/RCD/158/0520 6th May 2020 إشارتنا: IN/RCD/158/0520 6 مايو 2020

Boursa Kuwait Company P.O. Box: 22235 – Safat 13083 شركة بورصة الكونت

State of Kuwait

صندوق البريد: 22235 - الصفاة 13083 دولة الكوبت

Peace, Mercy and Blessing of Allah be upon you

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،

Subject: Corrective Announcement INOVEST Board of Directors' Meeting Results held on 5th May 2020

الموضوع: إعلان تصحيحي -نتائج اجتماع مجلس إدارة إنوفست المنعقد في 5 مايو 2020

With reference to Article ("1-3") on ("Listed Company's Obligations") of Module 10 ("Disclosure and Transparency") of the Executive Bylaws of Law No. (7) of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and regulating securities activities, and their amendments, INOVEST would like to inform the Shareholders that the Board of Directors met on Tuesday, 5th May 2020 at 1:00 p.m., and discussed:

بالإشارة إلى أحكام المادة رقم ("1-3") بشأن ("التزامات الشركة المدرجة") من الكتاب العاشر ("الإفصاح والشفافية") من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، تود شركة إنوفست إعلام السادة المساهمين بأن مجلس إدارة الشركة قد اجتمع يوم الثلاثاء الموافق 5 مايو 2020 في تمام الساعة الظهرأ، وقد تمت مناقشة:

- Business update and periodic reports; and
- مستجدات سير العمل والتقارير الدورية
- The impact of Coronavirus (COVID-19)
 Pandemic on the company's operations.
- أثر جائحة فيروس كورونا (كوفيد 19) على عمليات الشركة

Kind regards,

وتفضلوا بقبول وافر التقدير و الإحترام ،،،

For INOVEST B.S.C.

Osama Hasan Ali Risk Management & Compliance عن إنوفست ش.م.ب أسامة حسن علي إدارة المخاطر والإلتزام

MOVEST.

6th May 2020

6 مايو 2020

INOVEST BSC

شركة إنوفست ش.م.ب

Appendix (12):

<u>ملحق رقم (12):</u>

Corrective Announcement Form

نموذج الإعلان التصحيحي



Date	التاريخ
6 th May 2020	6 مايو 2020
Name of the Listed Company	اسم الشركة المدرجة
INOVEST B.S.C	إنوفست ش.م.ب
Title of the Announcement	عنوان الإعلان
Corrective Announcement-INOVEST Board of Directors' Meeting Results held on 5 th May 2020	إعلان تصحيحي — نتائج اجتماع مجلس إدارة إنوفست المنعقد في 5 مايو 2020
Material Information	تاريخ الإعلان السابق
5 th May 2020	5 مايو 2020
The False statement of the Previous announcement	البيان الخاطئ في الإعلان السابق
The meeting date stated in subject of the Arabic disclosure is incorrect.	تاريخ انعقاد الاجتماع المذكور في عنوان الإفصاح بالنسخة العربية غير صحيح
Mistake Correction	تصحيح الخطأ
The subject in the Arabic version of the disclosure has been changed to "INOVEST Board of Directors' Meeting Results held on 5th May 2020"	تم تعديل عنوان الإفصاح في النسخة العربية إلى " نتائج اجتماع مجلس إدارة إنوفست المنعقد في 5 م ايو 2020 "
Reasons of Mistake	بيان أسباب الخطأ
The subject in the Arabic disclosure was not updated.	لم يتم تحديث عنوان الافصاح بالنسخة العربية

MOVEST.